
Stanovisko primdtora k vyjadreniu poslankyne Kvetoslavy Strbovej k prihlSseniu

sa k projektu ,, Elektroniz6cia samosprdvy a rozvoj elektronickrich sluiieb na

miestnej a regionSlnej urovni", ktorli interpelovala na pracovnom zasadani MsZ

dria 2. 6.201J.

Vedenie mesta Pezinok sa zaoberalo predmetnou vyzvou na niekol'kych

rokovaniach a vyhotovenlm SWOT analyzy dospelo k zdveru, ie sa o grant

nebude uch6dzat.

D6vody:

l-.Grant pondkal sumu maximSlne 1 mili6n eur pri 5 percentnom kofinancovani,

do je 50 000 eur ( 1,5 mili6na Sk), ktore neboli rozpodtovan6. Partnermi

projektu mali byt mesto SvdtliJura Modra. Vedenie mesta Svdtti Jur (partner l-

) n5m listom ozndmilo, ie sa projektu nez(dastn[. Vedenie mesta Modra

(partner 2), naopak sdhlasilo, ale s podmienkou, Ze cca BO percent prostriedkov

by i5lo, vzhl'adom na zlu situdciu velektronizdcii tamojiieho uradu, do Modry. (

o.i. nemajil ani internetov6 pripojenie a napr. centrum portdlovej sluiby by

muselo byt v Pezinku, do by znamenalo navri5enie pracovnikov o dvoch.) Toto

rieienie pre nds bolo zjavne nevrihodne.

2. Opakovane ndm bolo potvrdene , ie z grantu nie je moine cerpat prostriedky

na diskov6 pole, ktor6 bolo naSou prioritou. ViackrSt sme uZ v minulosti

informovali MsZ, ie diskov6 pole nespinalo bezpednostnt-i 5tandardy, dokonca

ndm hrozila pokuta. Vtej dobe uZ prebiehala verejnd srifaZ na doddvatel'a,

ktoril nebolo moZnd zruSi{. Silt'aZ schviililo MsZ, v komisii boli zdstupcovia MsZ.

Komisia pre vyhodnocovanie pon[k zasadal ui 24.!.201L, pridom vyzva vy5la

ai 1.4.2.2011 !!!

3. Pri mnohlich konzultdcidch s firmami, sme sa zamerali aj na udriatel'nost

projektu do budrlcnosti a jeho rozsah. Ak6kol'vek ndklady po 5 rokoch trvania (

napr. udriatel'nost, inovacie, servisne zmluvy a d'a15ie poloZky )by boli na

ndklady mesta. Dokonca nam bolo doporudene, Ze ak dand segmenty vdase

krizy nebudeme mOc{ zabezpedi{ vlastnrimi prostriedkami, mOieme ich pre

obdana zruiit'. Pri rlTchlosti opotrebovania a vyvoja podltadovrich technologii by

bola nutnd obmena niektorych segmentov technickeho vybavenia dokonca

skdr ako do 5 rokov, pridom ndklady boli vyiislene na 5 -10 percent rodne.
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Spracovanie samotnej Technickej dokumentdcie bolo v rozmedzi l_4 000'-
24 000 eur. Mesto si dalo vypracova{ predbein6 ponuky.

4. Vedenie mesta pozorne sleduje vietky nove trendy, kto16 sa tfkajri oblasti
eGovernmentu a md snahu ich pribliiit obdanovi. Zaroveri v5ak aj v tejto oblasti
presadzuje zdsadu opatrnosti pri pouZivani verejnrich financii a dopade na
ekonomiku mesta, ako idosaZitel'nos{tyichto sluZieb pre kaZd6ho obcana. Tu si
treba pozorne preStudovat' najmd Zoznam povinnfch a volitel'nyich
eGovernment sluiieb a nevyhnutnost' ich realizdcie a poskytovania, najmd ked'
niektor6 z tlichto sluiieb uZ mesto realizuje (elektronick6 aukcie, informovanie
o dinnosti obce a pod.) Varujtica je aj skutodnos{ ie do dnelneho dria nie je
zavedend prdvna akceptdcia elektronickdho podpisu. prikladom pre nds je aj
sridasn6 Sditanie obyvatelbv...., ktor6ho sa elektronickou formou zddastnilo
v naSom meste len cca 800 domdcnosti (ani nie 10 percent).

Z uveden6ho vyplriva, Ze mesto sa vysoko profesiondlne zaoberalo touto vyzvou
azvaiilo prinos i rizik6 tohto projektu. Tvrdenia poslankyne K. Strbovej , ktord
opakovane tvrdila, Ze mesto mohlo ziska{ zo spominandho grantu finandne
prostriedky na diskovd pole a tak uietri{ peniaze z rozpodtu mesta, je
zav|dzaitice a nepravdiv6. Pani poslankyna nepredloiila Ziadne relevantn6
doklady svojho tvrdenia, naopak hrubo znevdiila prdcu vedenia mesta. preto ju
touto cestou Ziadam o verejnd ospravedlnenie sa.

Mgr. Oliver Solga, primdtor mesta pezinok
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